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Kære forbrugere af vand fra Teglgårdsparkens Vandværk.

I bestyrelsen informerer vi jer meget gerne, om hvad der rører sig i vandværket, og 
når der ikke er kommet nyt fra os i lang tid, så er det fordi, der kun har været alt det 
daglig dags arbejde at skrive om. Nu er der imidlertid nyt, og det er desværre ikke 
godt nyt.

I vores tre boringer er der pludselig fundet spor af pesticider – ikke meget men nok 
til, at vi som vandværk skal til at agere.
Det har nok været forventeligt, at det ville kunne ske for os, da vi henter vandet kun 
ca. 8 meter nede, og vandet ikke er beskyttet af et lerlag – alligevel kommer det 
pludseligt og så endda i alle boringerne.
Vi har været til møde med kommunen, og den har givet os betegnelsen ”Ikke 
fremtidigt vandværk”, og det betyder, at vi får dispensation i et par år, og i den tid 
skal vi lave en aftale med et nabovandværk om leverance, og her bliver tale om 
Fårvang Vandværk eller Roe Vandværk. Disse to vandværker kalder kommunen 
”Nøgle Vandværker”. Kommunen siger nemlig, at vi ikke kan forvente at finde godt 
vand i rimelig nærhed.

Som sagt giver kommunen os en frist, og det er fordi, vores vand ikke er 
sundhedsfarligt, hvilket kan læses af vedlagte to skrivelser.

Så derfor, det er træls men ikke farligt, og bestyrelsen er gået i gang med at tage 
udfordringen op. 
Vi har ”heldigvis” ikke et nyt vandværk at nedlægge, nej store dele er faktisk et 
stykke over forventet levetid, så det er afskrevet og pengene står i banken.

Den ordinære generalforsamling er sat til den 16. maj, så må vi se, hvad vi har at 
fortælle til den tid.
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